
Osadní výbor Lhota Červený Kostelec 5.3.2024 

 

Přítomní členové osadního výboru (dále jen OV):  
Lenka Vlčková (předsedkyně) 
Tomáš Oždian  
Marcela Kollertová  
Michal Lelek  
Pavel Kulda  
Zbyněk Mudroch  
Petr Hejzlar  
Lubomír Křivda  
Petra Špatenková  

Hosté: Jiří Regner – místostarosta 

Předsedkyně OV uvítala všechny přítomné a pana místostarostu. Poté se slova ujal pan 
místostarosta a informoval členy OV o stavu připravovaných i probíhajících akcích města: 

Pan místostarosta informoval členy OV, že dne 13.3. bude probíhat otevírání obálek 
s nabídkami na realizaci parku A.B. Svojsíka. Dále členům OV pan místostarosta řekl, že v dubnu 
začne probíhat rekonstrukce Sokolské ulice a informoval členy OV o rekonstrukci knihovny, na 
kterou město získalo dotaci 16,5 mil. Kč (knihovna se bude stěhovat do budov bývalé firmy 
Verner a akce pořádané v knihovně se přesunou zřejmě do budovy Zdravotní školy). Také bylo 
členům OV oznámeno, že ke konci roku by mělo být dokončeno stavební povolení pro stavbu 
domova důchodců. 

Nová náves - Členové OV se dotazovali na realizaci nové návsi. Na městě se rozhodlo, že je 
nutné řešit profil křižovatky na návsi a proto se projekt nové návsi přidá k projektu 
rekonstrukce ulice Bratří Čapků, čímž by se celý projekt mohl urychlit. 

Rekonstrukce ulice Bratří Čapků – Členové OV se zajímali o posun v projektu rekonstrukce 
ulice Bratří Čapků. Pan místostarosta členům OV řekl, že v rozpočtu je pro letošní rok dokončení 
tohoto projektu a do konce tohoto roku by měla být dokončena příprava k získání stavebního 
povolení na rekonstrukci ulice. 

Kanalizace na levé straně u potoka Olešenka  – Pan místostarosta informoval členy OV, že se 
dokončuje projekt a připravuje se na získání stavebního povolení.  

Vlakové nádraží – Členové OV se také dotazovali na stav rekonstrukce vlakového nádraží – 
návrh se řeší s vybraným architektem. Ve věci je nová situace, a to ta, že objekt  vodárna je 
navržen na technickou památku, je tedy potřeba počkat, jak velký rozsah ochrany objekt 
dostane. Dále město stále jedná o odkupu budovy před nádražím (Benešova hospoda) a 
přilehlého parku. 



Rozšíření ulice Zemědělská – Členové OV se od místostarosty města rozvěděli, že je 
plánováno rozšíření ulice Zemědělská (část od „Baugaudnerů“ směřem k hřiš�) a �m k zajištění 
bezpečnější obslužnos� této ulice. Město již  řeší odkupy potřebných čás� pozemků s majiteli. 

Dále byl od člena OV přednesen dotaz od jedné obyvatelky Lhoty, proč nebylo vytvořeno na 
hřiš� ve Lhotě kluziště – pan Oždian reagoval, že mrazivých dnů bylo velmi málo a počasí bylo 
nejisté na tvorbu kluziště. 

Přesunu� kontejneru na bioodpad – Členové OV se také dotazovali na možnos� přesunu 
kontejneru na bioodpad. Pan místostarosta členům sdělil, že dokud se nebude rekonstruovat 
náves, tak není třeba řešit ani přemístění kontejneru na bioodpad. 

Cesta u 9. křížů – členové OV se znovu dotazovali na rekonstrukci cesty od bývalé hospody 
směrem k lomu. Místostarosta členům řekl, že město by mělo cestu do konce března opravit.   

Členové OV navrhují radě města k projednání přidání trvalé přípojky na elektřinu na náves, 
kterou by využívalo na akce. 

Členové OV se dotazovali na opravu poničené komunikace u rybníku Balaton. Pan 
místostarosta řekl, že cesta není v majetku města, ale město řeší případný odkup a následně 
potom by mohlo provést opravu cesty. 

Členové OV se dohodli, že podpoří svou akci „Ukliďme Česko“, která se bude konat 20. dubna. 

Členové OV doporučují radě města oslovit Lesy ČR o úpravu lesní cesty od pomníku  
9. křížů po červené turis�cké značce až k zřícenině hradu Vízmburk.  

Poděkování za světla – Předsedkyně OV poděkovala za umístění nového osvětlení a vznesla 
dotaz, proč se neměnily také sloupy. Pan místostarosta reagoval, že sloupy v havarijním stavu 
se měnily, ale bohužel nový sloup stojí okolo 7 000 Kč, ale staré sloupy se již nebudou 
opravovat, ale postupně měnit za nové, dle jejich stavu.  

V závěru schůze se členové OV věnovali plánování připravované akce „Lhotecká pouť“, která se 
bude konat 1.5.2024 na návsi.  

 

Občané mohou využít pro své připomínky nebo podněty aplikaci Mobilní Rozhlas nebo přes 
webové rozhraní ZmapujTo. Systém se postará o předání podnětu konkrétní samosprávě, 
tedy Městu Červený Kostelec, který je bude řešit. Zápisy ze zasedání OV jsou umístěny na 

vývěskách v ul. Bratří Čapků a u Berků. V elektronické podobě na stránkách Města Č. 
Kostelec ve složce osadní výbory. 

Zapsala Petra Špatenková 

 


